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دیدگــــــاه
هدیه AFC  به فوتبال ایران 

پرسپولیس مقابل تیم قعرنشین پدیده به تساوی رسید! 
فوتبال ما در حال پوست اندازی است و به نظرم همه تیم ها خوب 
بازی می کنند و برای یکدیگر مزاحمت ایجاد می کنند. با توجه 
به عملکرد تیم ها نباید به جایگاه تیم ها توجه کرد و بگوییم بازی 
مقابل تیم قعرنشین راحت است. در همین بازی پرسپولیس 
مقابل پدیده شاید قبل از بازی این طور پیش بینی می شد که 
تیم پرسپولیس کار راحتی پیش رو دارد اما عملکرد تیم ها به 
جایگاه آنها ارتباط ندارد. همه تیم ها با تمام توان در میدان ظاهر 
می شوند. پرسپولیس هم درست است که با پدیده به نتیجه 
تساوی رسید اما زمان برای جبران دارد و حتی در وقت خوبی 
به تیم تلنگر وارد شد. الان هم سه امتیاز با صدر جدول فاصله 
دارد که زیاد نیست و می تواند آن را جبران کند. در مورد حذف 
استقلال و پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا این اتفاق یک هدیه 
از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا بود تا وضعیت زیرساخت های 
فوتبال ایران تغییر کند. هیچ اشکالی ندارد اگر فوتبال ما یکی 
دو سال در آسیا حضور نداشته باشد تا مشکلات و موانع را حل 
کند. خنده دار است که دو تیم مطرح فوتبال ایران استادیوم 
اختصاصی و زمین چمن مناسب ندارند و سرمربی نمی داند 
کجا باید شاگردان خود را تمرین بدهد. این فوتبال باید تعطیل 
شود تا مشکلاتش برطرف شود. حضور در آسیا با این شرایط 
چیزی غیر از آبروریزی برای فوتبال ایران ندارد. این اتفاق باعث 
می شود که دست خیلی از افراد رو شود. مگر می شود مدیری که 
تنها بدهکاری درست کرده مشخص نشود. مگر قرار است اتم 
ساخته شود که این افراد را شناسایی و معرفی نمی کنند؟! یک 
مربی در فلان باشگاه ۳۰ هزار دلار می گیرد اما وقتی به ایران 
می آید چندین میلیون دلار پول می گیرد. من نمی دانم آقایانی 
که چنین قراردادهایی امضا کرده اند از وضعیت معیشتی مردم 
خجالت نمی کشند که به راحتی پول بیت المال را هدر دادند. 
متاسفانه چیزی که در فوتبال ما باب شده است، بگم بگم هاست 
که باعث شد جلوی خیلی از صحبت ها و افشاگری ها گرفته 
شود. تمام افرادی که در این چند سال در رأس کار بودند 
در حذف استقلال و پرسپولیس از آسیا مقصر هستند و باید 
پاسخگو باشند. چرا باید فوتبال محلی برای درآمدزایی برخی 
افراد باشد. متاسفانه در همین شرایط هم آن ها حضور دارند و 
نکته جالب اینکه در مورد حذف از استقلال و پرسپولیس هم 
صحبت می کنند! در فوتبال ما به بازیکنان ایرانی ظلم شد؛ چقدر 
از این بازیکنان خارجی بی کیفیت که به فوتبال ما آمده اند که 
فقط گفته اند تکنیک ما خوب است. الان فوتبال ما هم در بدنه 
مربیگری و هم بازیکن رشد خوبی داشته است اما متاسفانه که 

نمی گذارند آنها پیشرفت کنند. 

تسنیم: بعداز جلسه دوشنبه هفته گذشته، مدیرکل  ورزش 
و جوانان و رئیس  سازمان برنامه  بودجه استان مازندران، قرار بود 
عملیات خاکبرداری و تعویض چمن ورزشگاه شهدای ساری 
آغاز شود تا برای برگزاری دیدار دور برگشت نساجی مقابل  
پرسپولیس در ساری آماده شود و خانه به دوشی شاگردان 
الهامی به پایان برسد، اما با وجود گذشت یک هفته از آن جلسه 
همچنان خبری از شروع کار نیست. با توجه به شرایط موجود 
و اینکه تا برگزاری دیدار نساجی مقابل پرسپولیس کمتر از 4۰ 
روز مانده است، نساجی همچنان باید در یک استان دیگر بازی 
کند و از میزبانی محروم خواهد بود. طبق برنامه ریزی های باشگاه 
نساجی و همین طور مدت زمانی که تعویض و مرمت چمن 
ورزشگاه شهدای ساری به طول خواهد انجامید، مدیران این 
تیم پیش بینی کرده بودند که دیدار با پرسپولیس را در ورزشگاه 
شهدای ساری برگزار کنند که تا یکشنبه - 19 دیماه هیچ تغییر 
و شروع به کاری در ورزشگاه شهدا صورت نگرفته است تا نساجی 

مقابل پرسپولیس هم در خارج از مازندران بازی کند. 

فوتبــالداخلــی

سرمربی تیم فوتبال تاتنهام به شاگرد سابقش در اینتر برای 
ملحق شدن به او در لندن چراغ سبز نشان داد. آنتونیو کونته با 
دعوت از کریستین اریکسن برای انجام تمریناتش در تاتنهام، 
به نوعی موافقت خود را با بازگشت این بازیکن دانمارکی به 
تیم سفیدپوشان لندن ابراز کرد. اریکسن از 6 ماه پیش که در 
رقابت های یورو 2۰2۰ دچار سکته قلبی شد، دیگر به میدان 
نرفته و به دلیل کار گذاشته شدن دستگاه ضربان ساز الکتریکی 
در بدنش، مجبور به فسخ قرارداد خود با اینتر شد. او اکنون 
بازیکن آزاد است و می تواند به هر تیمی که بخواهد ملحق شود. 
از آژاکس و چند تیم در دانمارک به عنوان مشتریان اریکسن 
یاد می شود و حالا به نظر می رسد که تاتنهامی ها هم بدشان 
نمی آید ستاره سابق خود را به این تیم برگردانند. کونته 52 
ساله درباره شاگرد سابقش در اینتر که اخیرا گفته از اینکه 
دوباره قلبش در زمین بازی بگیرد نمی ترسد، اظهارداشت: من 
خوشحالم که دوباره او را در زمین فوتبال و در حال ضربه زدن به 
توپ می بینم. اتفاقی که تابستان برای او رخ داد اصلا خوب نبود، 

نه برای خودش نه برای افرادی که با او کار 
می کردند و آنهایی که او را می شناسند. 
من هم در آن لحظه خیلی ترسیده بودم. 
به همین دلیل هم دوباره او را آماده 
و در حال بازی کردن می بینم خیلی 

خوشحالم. من فکر می کنم که 
درهای تیم ما همیشه به 

روی اریکسن باز است. 
اریکسن سال 2۰1۳ 
از تیم آژاکس به 
پیوست  تاتنهام 
و برای این تیم 
۳۰5 بازی انجام 
داد و ماه ژانویه 
این تیم را ترک 
کرد و به اینتر 

تحت هدایـــت 
آـنتونیو کونتـــه 

پیوست. 

بیــنالمــلل

اصغرشرفی
 کارشناس فوتبال

علی کفاشیان در پاسخ به این سوال که در سال های گذشته 
مجوز حرفه ای سرخابی ها چگونه صادر می شد که امسال این 
اتفاق نیفتاده، گفت: در آن زمان هم این مسائل با سازمان 
لیگ و باشگاه ها در میان گذاشته و موارد اعلام می شد. فکر 
می کنم AFC و بخش هایی که نظارت داشتند تعامل کرده و 
مهلت دوباره می دادند تا بعضی چیزها مرحله به مرحله حل 
شود. مدت زیادی هم صبر کردند و دیدند اتفاقی نیفتاد تا 
این تصمیم را گرفتند و باشگاه ها را محروم کردند. وی تصریح 
کرد: من نمی گویم سندسازی می کردیم ولی مواردی بود که 

نیاز به مجوزهای دولت و مسئولان بالا داشت که آنها راغب 
نبودند و مشکلات قانونی وجود داشت. AFC از مشکلات ما 
مطلع بود، اما این طور نبود که فریب بخورند. مهلت می دادند 
تا مشکلات را برطرف کنیم.  محروم شدن باشگاه های ما نه 
به نفع AFC و نه به نفع خودمان است. بالاخره باشگاه های ما 
مجبور می شوند که قوانین لازم را اجرا کنند و الان بهترین 
فرصت است که باشگاه ها ساختار حرفه ای پیدا کنند و 
دستگاه های نظارتی هم دیگر نمی آیند بگویند که ما انجام 
نمی دهیم. رئیس پیشین فدراسیون فوتبال افزود: مالکیت دو 

باشگاه باید جدا شود. مسائل  مالیاتی، حق پخش، درآمدزایی، 
مجامع دو باشگاه و همین طور حسابرسی هایی که باید صورت 
بگیرد هم وجود دارد. بدهی های دو باشگاه هم مساله مهمی 
است که باید پرداخت شود.  وقتی که من مدیریت باشگاه را 
می گیرم باید یکسال بگذرد تا ببینم شرایط باشگاه چگونه 
است ولی به دنبال این هستم که تیمم نبازد. باید ساختار تیم 
را درست کنیم و کار فنی را به مدیرفنی و سرمربی بپردازیم. 
وی در پاسخ به این سوال که اگر اساسنامه تصویب نشود کل 
فوتبال ما از ریل خارج می شود؟ خاطرنشان کرد: در آستانه 
جام جهانی هستیم و قطعا آنها جلوی کار ما برای رفتن به 
جام جهانی خواهند گرفت. از چند سال پیش خطر اساسنامه 
را گوشزد کرده بودم که الان جدی شده و یکسال هم گذشته 

است.

کفاشیان: 

در گذشته  AFC  به ما مهلت می داد

آرمان ملی: فرهاد مجیدی اگرچه به همراه استقلال در 
صدرجدول لیگ قرار دارد؛ اما به نظر می رسد صحبت های وی 

حاشیه های تیم آبی پایتخت را بیش از گذشته نمایان کند. 
 صحبت های مجیدی 

فرهاد مجیدی پس از پیروزی ۳ بر 2 تیم فوتبال استقلال 
مقابل مس رفسنجان در هفته چهاردهم رقابت های لیگ برتر 
در نشست خبری و درخصوص حذف استقلال و پرسپولیس 
از آسیا، تصریح کرد: من صحبت هایم را قبلا انجام دادم. 
مصاحبه های من در زمانی که همه می گفتند فرهاد مجیدی 
دنبال بهانه است را بخوانید. آن زمان که این حرف ها را می زدم 
این روزها را می دیدیم. شما دیدید تیم ما با چه وضعیتی 
راهی آسیا شد تا مقابل الهلال قرار بگیرد. مدیران وقت تیم 
در آن زمان آنلاین می شدند ولی ۳ - 4 روز جواب تماس من 
را نمی دادند و من هم بدون بازیکن خارجی راهی آن بازی 
شدیم. این در حالی بود که با شیمبا صحبت کرده بودیم و او 
هم موافقت کرده بود که ما را همراهی کند، اما مدیران وقت 
پیش قراردادش را ارسال نکردند و ما بدون بازیکن خارجی به 
آن مسابقه رفتیم. وی ادامه داد: باید هم تیم هایی مانند الهلال 
قهرمان شوند، چراکه تیم های ما نه امکانات دارند و نه حرفه ای 
هستیم و نه فدراسیون مان زور دارد. دو سال است که تمام 
بازی های آسیایی نماینده های ایران خارج از کشور برگزار شده؛ 
چرا تیم من باید سرگروه شود و در دوبی با الهلال بازی کنیم؟ 
مگر تیم ملی سوریه به ایران نیامد تا بازی کند؟ برای آنها کرونا 
نیست و فقط برای تیم های باشگاهی کرونا هست؟ سرمربی تیم 

فوتبال استقلال عنوان کرد: وقتی زور نداریم بهتر است همان 
تیم ها قهرمان شوند، چون واقعا نمی دانید با چه مشکلاتی راهی 
مسابقات شدیم. نمی خواهم خیلی از مسائل را الان باز کنم. 
مدیران وقت آنلاین بودند و جواب من را نمی دادند. با این شرایط 
شما توقع دارید استقلال و پرسپولیس قهرمان آسیا شوند؟ چرا 
ما باید در عربستان و مقابل تماشاگران آنها بازی کنیم؟ تیم من 
سرگروه شد و الهلال باید به ورزشگاه آزادی بیاید و مقابل 1۰۰ 
هزار تماشاگر بازی کند و همه پیروزی یک تیم ایرانی را ببینند، 

نه اینکه به دوبی برویم. 
 پاسخ مددی 

احمد مددی ضمن تبریک صدرنشینی استقلال به هواداران 
و پیشکسوتان باشگاه اظهارداشت: در ابتدا در پاسخ به مجیدی 
به او سلام می کنم و او را به رعایت اخلاق و راستگویی دعوت 
می کنم. متاسفانه او عادت زشتی دارد که وقتی استقلال می برد، 
عقده گشایی می کند و هنگامی که نتیجه نمی گیرد، زبانش بند 
می آید! وی در مورد ماجرای شیمبا تصریح کرد: به رغم اینکه 
به خاطر کرونا در بیمارستان بستری بودم، اما تمام اقدامات 
برای جذب شیمبا انجام شده بود اما خود مجیدی هم خوب 
می دانست شیمبا قصدی برای آمدن به استقلال نداشت وگرنه 
قرارداد را امضا می کرد. ما برای جذب شیمبا جدی و حتی 
آماده بودیم برایش بلیت مستقیم از برزیل به دوبی بگیریم 
اما این بازیکن دیگر پاسخ ما را نداد. مددی توضیح داد: به 
گواه مستندات موجود، توافقنامه ای با ذکر مبلغ پیشنهادی 
و شرایط باشگاه که مورد توافق با او بود را برایش امضا و مهر 

کردیم و فرستادیم و در آن قید کردیم که بازیکن با امضای این 
توافقنامه به مدت یک هفته به باشگاه استقلال مهلت می دهد تا 
قرارداد اصلی را آماده و ارسال کند که ما زودتر از این موعد نیز 
قرارداد اصلی را آماده و برای شیمبا ارسال کردیم. اما موضوع 
این است که بعد از توافقش با استقلال، باشگاه فولاد با توجه به 
اینکه پنجره اش بسته بود و می خواست به هر قیمتی بازیکنانش 
را حفظ کند، پیشنهاد جذاب تری به او داد. وی تصریح کرد: 
شیمبا بعداز شنیدن پیشنهاد فولاد تصمیم گرفت دیگر جواب 
ایمیل ها و تماس های ما را ندهد تا مدت زمان یک هفته ای 
بگذرد و بعداز آن بلافاصله با فولاد قرارداد بست. البته غیر از 
شیمبا که دلایل عدم جذبش را اشاره کردم، تا زمانی که در 
استقلال حضور داشتم، موفق شدیم تمام بازیکنان درخواستی 
سرمربی را جذب کنیم. بازیکنانی چون امیرحسین حسین زاده، 
زبیر نیک نفس، عارف آقاسی، رضایی، قاسمی نژاد و…. هواداران 
یادشان نرفته که مجیدی به خاطر جذب بازیکنانش از مدیریت 
تشکر کرد اما چند روز بعد و در حالی که در بیمارستان بستری 
بودم، دوباره لب به انتقاد گشود! واقعا معنی این رفتارهای دوگانه 
مجیدی چیست؟! مدیرعامل سابق استقلال در ادامه به اردوی 
دوبی برای مصاف با الهلال اشاره کرد و گفت: آقای مجیدی 
یادش نرفته که به رغم عرف معمول و با هزینه های گزاف ۸ روز 
زودتر تیم را به دوبی اعزام کردیم که او دیگر بهانه ای برای عدم 
نتیجه گیری نداشته باشد، اما مجیدی توضیح دهد آن ۸ روز در 
دوبی و به ویژه در هتل محل اقامت تیم چه گذشت؟! گزارش 
نهادهای مربوطه مستند است و حتی وزیر محترم ورزش 
نیز از آن اتفاقات اعلام انزجار کردند اما اگر مجیدی دوست 
داشته باشد در این مورد هم صحبت کنیم. وی در مورد عدم 
صدور مجوز حرفه ای سازی هم اظهارکرد: علل و عوامل حذف 
سرخابی ها از آسیا مشخص هستند و کارشناسان و صاحبه نظران 
در این باره به قدر کافی سخن گفته اند و به مجیدی توصیه 
می کنم در مورد کاری که تخصص در آن ندارد اظهارنظر 
نکند. مدیر مجموعه ورزشی آزادی تاکید کرد: در این فرصت 
یکبار دیگر برای تنویر افکارعمومی و هواداران فهیم استقلال 
عرض می کنم؛ در سال 99 و در حالی که پیش از ورود بنده 
هیچ کاری برای حرفه ای سازی نشده بود، ظرف یک هفته کار 
شبانه روزی و با پرداخت بیش از 5۰ میلیارد تومان بدهی ریالی 
و ارزی و بارگذاری صدها صفحه مستندات و فرم های مربوطه، 
توانستیم مجوز حرفه ای سازی را از کنفدراسیون فوتبال آسیا 
اخذ کنیم و اگر استقلال و مجیدی در مرحله گروهی مسابقات 
لیگ قهرمانان آسیای سال گذشته در عربستان صدرنشین شدند 
و از گروه مرگ صعود کردند، به واسطه همان چند روز حیاتی و 
کار شبانه روزی برای اخذ مجوز حرفه ای بود. مددی افزود: در 
سالجاری نیز با توجه به تجربه گذشته و تا موقعی که در استقلال 
بودم، براساس مستندات، تمامی اقدامات خواسته شده از سوی 
کمیته حرفه ای سازی مستقر در سازمان لیگ فدراسیون را انجام 
دادیم و حتی همه بدهی های ارزی و ریالی را پرداخت کردیم. 
حتی اخیرا هم برای اصلاح صورت های مالی با درخواست آقای 
آجورلو به استقلال کمک کردیم. الان هم بیش از 1۰۰ روز است 
که دیگر در استقلال نیستم و مسئولیت را به مدیریت جدید 

واگذار کرده ام.

در استقلال چه خبر است؟

طعنه »فرهاد«؛ حمله »مددی«!

مدیرعامل پیشین باشگاه راه آهن با انتقاد از اعضای کمیته بدوی 
و استیناف صدور مجوز حرفه ای گفت: دوستان می گویند ما همه کار 

کرده ایم، در حالی که اینگونه نیست.
 معیارها 

صادق رئیسی کیا درباره حذف دو باشگاه استقلال و پرسپولیس از 
لیگ قهرمانان آسیا اظهارداشت: کنفدراسیون فوتبال آسیا از یک دهه 
پیش برای حرفه ای شدن مسابقات لیگ قهرمانان ضوابطی را تعیین و 
ابلاغ کرد که باشگاه ها طبق استانداردها و رعایت آنها وارد مسابقات 
شوند. این استانداردها در سه سطح مختلف تعیین شد. سطح A آن 
مربوط به معیارهایی بود که بایدها را تشکیل می داد و تیم ها باید با 
قرارگرفتن در این سطح، شرایط حضور در لیگ خودشان را پیدا 
می کردند تا پس از کسب سهمیه لیگ قهرمانان آسیا، بتوانند در این 
مسابقات شرکت کنند. وی ادامه داد: اگر معیارهای سطح A توسط 
باشگاهی کسب نمی شد، نه تنها شرایط حضور در لیگ قهرمانان 
آسیا وجود نداشت، بلکه حتی این باشگاه ها در لیگ داخلی خودشان 
هم نمی توانستند شرکت کنند. با این حال، این معیارها برای لیگ 
داخلی هنوز اعمال نشده و حتی AFC  به سمت دو سطح دیگر هم 

نرفته است. 
 تغییرات 

مدیرعامل پیشین باشگاه راه آهن با بیان اینکه معیارهای کسب 
مجوز حرفه ای سال به سال تغییر کرده، به روز شده و پیشرفت کرده 
است، گفت: از معیارهای AFC عقب افتاده ایم. در سال های ابتدایی 
می توانستیم معیارهای سطح A را کسب کنیم که حالا مدیران 
می گویند چطور سه سال پیش مجوز می دادند و الان نمی دهند، 
اما باید به این مساله توجه داشت که حتی معیارهای سطح A تغییر 

و استانداردهای آن افزایش پیدا کرده و حتی استانداردهای 
دیگری به آن اضافه شده است. باشگاه ها باید مستمرا در 
حال ارتقای وضعیت حرفه ای خود باشند که این ارتقای 
سطح مربوط به تمام ابعاد سخت افزاری، نرم افزاری، 

نیروی انسانی، آموزشی، مالی و... است.
 اصل مطلب 

وی ادامه داد: اصل مطلبی که 
ایـــن اســـت  بایــد گــفت 
که استانداردهای حضور در 

مسابقات لیگ قهرمانان آسیا، 
1۰ سال پیش اعلام شده و 

به صورت مرتب در حال 
ارتقاست. علاوه بر آن، 

جدیت در اجرای این استانداردها نیز بیشتر شده و می بینیم که همین 
رأی صادر شده در خصوص باشگاه های ما، برای باشگاه های چینی، 
کره ای، بحرینی و... هم صادر می شود. این یک استانداردسازی 
برای مسابقات است و اینکه برخی بگویند AFC با ما مشکل دارد، 
عوام فریبی است. رئیسی کیا یادآور شد: استانداردها به طور دقیق 
اعمال می شود و آنها مشکلی با ما ندارند. اتفاقی که اکنون رخ داده، 
یک پیام دارد که استانداردها جدی تر دنبال می شود و فوتبال قاره 

آسیا، باید ارتقا پیدا کند.
 وظیفه کمیته ها 

مدیرعامل پیشین باشگاه راه آهن همچنین ضمن انتقاد از اعضای 
کمیته بدوی و استیناف صدور مجوز حرفه ای بیان داشت: دوستان 
در کمیته بدوی و استیناف می گویند ما همه کار کرده ایم، به 
وظیفه مان عمل کردیم و حتی به باشگاه ها آموزش دادیم، اما 
وظیفه کمیته بدوی و استیناف فقط بحث آموزش نیست. 
آنها باید قوانین را به خوبی بدانند، به خوبی اعمال کنند که 
وقتی نتیجه این شده، مشخص می شود نه آشنایی با قوانین 
وجود داشته و نه به خوبی اعمال شده است. خود ما اقرار 
کردیم که استقلال و پرسپولیس ۳۰۰ میلیارد 
بدهی مالیاتی دارند، پرونده ها در فیفا باز 
است و به محض مطرح شدن هر شکایتی 
در فیفا، یک پیام به AFC ارسال 
می شود و آنها در جریان پرونده ها قرار 

دارند. 

کمیته بدوی و استیناف کارشان را به درستی انجام ندادند 

رئیسی کیا: مشکل  داشتن AFC با ایران، عوام فریبی است 

      خوشحالی
زیباتر از برد صنعت نفت در برابر نفت مسجدسلیمان 
در روزهای بی پولی سجده شکر آنها در زمین بود. این 
یکی از شادی گل های جذاب تیم صنعت نفت آبادان 

است که بارها و بارها دیده بودیم. 

      شادی 
»امین« کودک سندروم دان که از طرفداران باشگاه 
استقلال است، با هماهنگی های به عمل آمده با باشگاه 
استقلال پیراهن حسین مرادمند را هدیه گرفت. وی 

شبیه دیاباته شادی کرد. 

            کامبک
 دورتموند در مسابقات هفته هجدهم بوندسلیگا 
مهمان آینتراخت فرانکفورت بود که نهایتا این دیدار 
با نتیجه 3 - 2 به سود زنبورها خاتمه یافت. نکته جالب 

دو بر صفر عقب بودن دورتموندی هاست. 

ت
شــ

سنو
عک

در محافـل ورزشی بحث در خصوص چرایی 
حذف سرخابی ها از آسیا ادامه دارد. هومن 
افاضلی کارشناس فوتبال در این خصوص 

صحبت کرد. 
 نظر شما درباره حذف استقلال و 

پرسپولیس از لیگ قهرمانان چیست؟
 1۰ سال است که از سوی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا به تیم های ایرانی ابلاغیه داده شده 
که براساس تیم ها استانداردهای صدور مجوز 
حرفه ای را ایجاد کنند ولی تا به حال هیچیک از 
مسئولان ورزش و مدیران باشگاه ها این موضوع 
را جدی نگرفته اند و حالا که دو تیم استقلال 
و پرسپولیس حذف شده اند به دنبال مقصر 
می گردند. در این میان برخی هم می گویند اگر 
نامه زودتر زده می شد یا اگر فلان کار را انجام 
می دادند الان نباید استقلال و پرسپولیس 
از لیگ قهرمانان آسیا حذف می شدند، در 

صورتی که اصلا چنین چیزی وجود ندارد. 
 چه کسانی مقصر این اتفاق هستند؟

 باید مقصر را کسانی بدانیم که در این 1۰ 
سال گذشته روی کار بودند؛ برخی مدیران 
باشگاه ها، وزرای ورزش و مسئولان فدراسیون  
فوتبال مقصر حذف سرخابی ها از لیگ قهرمانان 
آسیا هستند. کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای 
هم کار درستی انجام داد که به باشگاه ها 
سخت گیری کرد. سال هاست که مدیران 
ورزشی تنها به دنبال توجیه کار خودشان است 
و منافع شان ارجحیت دارد و کاری برای این دو 
باشگاه انجام ندادند. متاسفانه نبود آکادمی، 
هزینه های غیرواقعی، صورت  حساب های 
جعلی در نهایت کار دست نمایندگان ایران 
داد و مدارک دروغی که ارسال کردند این 
دو باشگاه را گرفتار کرد. من شنیدم یکی از 
نمایندگان مجلس گفته که اتفاقات که در 
گذشته افتاده را بررسی می کند؛ امیدوارم که 
این اتفاق بیفتد. نظارت روی عملکرد مدیران 
گذشته هم کار سختی نیست. این افراد از 
کسانی که مطلع هستند پرس وجو کنند و 
اتفاقاتی که در زمان مدیریت افراد رخ داده 
است را مورد بررسی قرار دهند و ببینند چقدر 
با استانداردهای AFC هم خوانی دارد، آن وقت 
به راحتی مشخص می شود که کدامیک از این 
مدیران به درستی کار کرده اند و کدامیک هیچ 

اقدامی انجام نداده اند. 

گفـــتوگـــو

لغو سفر تیم ملی کشتی آزاد به 
آمریکا در صورت صدور ویزای 

گزینشی
تسنیم: در صورتی که آمریکایی ها به همه 
اعضای کشتی ایران ویزا ندهند، این سفر از 
سوی فدراسیون کشتی ایران لغو خواهد شد. 
در هفته گذشته اعضای تیم ملی کشتی آزاد 
ایران برای دریافت ویزای آمریکا راهی دوبی 
شدند. در پایان مسابقات جهانی 2۰21 اسلو 
در نروژ که با درخشش چند تن از قهرمانان 
کشتی آزاد ایران مقابل کشتی  گیران به نام 
و عنوان دار آمریکایی از جمله دیوید تیلور و 
جی دن کاکس همراه بود، فدراسیون کشتی 
آمریکا از رئیس فدراسیون ایران دعوت به عمل 
آورد تا در مسابقه ای دوستانه در آمریکا، دو تیم 
به مصاف هم بروند. در ادامه نیز زمان و مکان 
این مسابقه از سوی آمریکایی ها 2۳ به همن 
ماه در دالاس تگزاس اعلام شد. در حالی 
که آزادکاران تمرینات خود را برای حضور 
در این مسابقه و همچنین رقابت های بعدی 
استارت زده اند، حاشیه هایی ایجاد شده و با 
توجه به برخی شیطنت های هدف دار، احتمال 
عدم صدور ویزا برای برخی از اعضای تیم ملی 
مطرح شده است. در این رابطه اگر آمریکایی ها 
در خصوص صدور ویزا گزینشی عمل کنند، 
تیم ملی کشتی آزاد ایران سفرش به این کشور 

را لغو خواهد کرد. 

خارجازمستطیلسبز

ایران بدون »اسکو« به مصاف 
عراق می رود

سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان با حکم 
کمیته انضباطی فیفا نقره داغ شد و نمی تواند 
در بازی با عراق، روی نیمکت ایران باشد. کمیته 
انضباطی فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( آرای 
انضباطی مرتبط با بازی های مرحله انتخابی 
جام جهانی 2۰22 قطر را منتشر کرد که در 
یکی از این حکم ها، دراگان اسکوچیچ به دلیل 
رفتار غیرورزشی اش در قبال حریف که در 
بازی با لبنان در تاریخ 11 نوامبر 2۰21 )2۰ 
آبان( داشت، یک جلسه از همراهی تیم ملی 
محروم و مبلغ پنج هزار فرانک سوئیس هم 
جریمه نقدی شد. به این ترتیب، سرمربی 
کروات تیم ملی کشورمان در بازی پیش رو 
با عراق در مرحله انتخابی جام جهانی 2۰22 
قطر که در تاریخ 7 بهمن در ورزشگاه آزادی 
برگزار خواهد شد، نمی تواند روی نیمکت 
تیم ملی بنشیند. شاگردان اسکوچیچ که در 
حال حاضر با 16 امتیاز صدرنشین گروه A دور 
پایانی مرحله انتخابی جام جهانی 2۰22 در 
منطقه آسیا هستند، در صورت پیروزی مقابل 
عراق، صعودشان به جام جهانی قطر را قطعی 

خواهند کرد. 

خـــبر

هومن افاضلی: 
 برخی مدیران 

مقصر حذف سرخابی ها 
بودند!


